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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgy ű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Miként védekezünk a Zika-vírus ellen? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hetekben fokozódó érdeklődés övezi a Zika-vírus megjelenését és terjedését, amel y
elsősorban a Dél-amerikai kontinensen okoz járványos megbetegedéseket, azonban a modern
közlekedési körülmények között – a könnyű helyváltoztatásból kifolyólag – más
kontinenseken is megjelent a vírus . A Zika-vírussal kapcsolatosan az Egészségügyi
Világszervezet (WHO) február elején globális egészségügyi vészhelyzetet hirdetett és ne m
csak az amerikai kontinenseken kezdték meg a védekezést és a megelőzést, hanem Európa-
szerte is .

Most, amikor Szlovákiában is feltűnt az első gyanús eset, érdemes áttekinteni, hogy milye n
intézkedéseket tett a Kormány a vírus terjedésének megakadályozása és a hazai fert őzéses
esetek megelőzése érdekében. Egyes államok a vírust hordozó szúnyogok irtásával, mí g
mások például a fertőzött országokba tett látogatásról hazatérőknek a szűrésével, a véradásban
való részvételüknek a megtiltásával igyekeznek megakadályozni a vírusnak a kontinensr e
való behurcolását.

Kétségtelen, hogy hazánknak is rendelkeznie kell a vírus terjedésére vonatkozó tervvel ,
azonban ez még nagyobb nyilvánosságot nem kapott .



Mindezekre tekintettel kérem Tisztelt Miniszter Urat, válaszoljon alábbi kérdésemre :

• Milyen intézkedéseket tett a Kormány a Zika-vírus magyarországi
megjelenésének megakadályozására, megel őzésére?

• Tett-e intézkedéseket az Országos Vérellátó Szolgálat annak érdekében, hog y
fertőzött országból hazatérőktő l a rendszeres vagy alkalomszerű váradások sorá n
ne vegyenek vért? Szükségesnek tartanak-e ilyen intézkedést bevezetni ?

• Milyen intézkedéseket kell tenni, hogy megakadályozzuk a vírusnak hazánkba n
történő megjelenését ?

• Hogyan kívánja megvédeni hazánk a fertőzött országként számon tartott
Brazíliába, az Olimpiai játékokra utazó sportolóinkat, az őket kísérő
személyzetet és szurkolókat?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . február 26.

Tisztelettel,
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